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Kära	  Alphasystrar

”En	  vänlig	  grönskas	  rika	  dräkt	  har	  smyckat	  dal	  och	  
ängar”	  sjöng	  man	  förr	  på	  skolavslutningen	  när	  det	  långa	  
sommarlovet	  sträckte	  sig	  framåt	  i	  oändlighet.	  Hur	  sant	  
är	  inte	  de	  orden.	  Finns	  det	  något	  ljuvligare	  än	  en	  
porlande	  bäck	  genom	  skir	  bokskog.	  Här	  på	  Söderåsen	  i	  
Skåne	  har	  Naturskolan	  hållit	  till	  i	  40	  år	  gjort	  en	  
fantastisk	  insats	  för	  att	  barn	  i	  alla	  åldrar	  skall	  lära	  om	  
och	  av	  naturen.	  Naturskolan	  i	  Skäralid	  var	  den	  första	  
skolan	  för	  utomhuspedagogik	  och	  har	  under	  årens	  lopp	  
inspirerat	  många	  andra.	  Jag	  var	  själv	  med	  i	  Mlera	  projekt	  
på	  slutet	  av	  1980-‐talet	  och	  såg	  elevernas	  entusiasm	  i	  sin	  
närmiljö.	  

Riksmötet	  hölls	  den	  7	  och	  8	  maj.	  På	  fredagskvällen	  höll	  Cathy	  Daugherty	  ett	  inspirerande	  
anförande.	  Hon	  har	  tagit	  initiativet	  till	  och	  är	  ordförande	  för	  ad-‐hoc-‐gruppen	  Task	  force.	  Den	  
arbetar	  med	  det	  vi	  i	  Europa	  ständigt	  efterfrågat	  nämligen	  kulturella	  skillnader	  mellan	  
medlemsländerna.	  Ord	  som	  vi	  använder	  på	  engelska	  kan	  t.ex	  ha	  nyansskillnader	  i	  olika	  länder.	  
Vissa	  delar	  av	  våra	  ”purposes”	  som	  t.	  ex	  de	  med	  inriktning	  på	  lagstiftning	  kan	  verka	  onödiga	  i	  
Europa	  men	  behövs	  för	  andra	  medlemsländer.	  Ingibjörg	  Jonasdottir	  är	  europeisk	  medlem	  i	  
gruppen	  och	  jag	  hoppas	  att	  vi	  kommer	  att	  höra	  mycket	  mer	  om	  deras	  arbete	  framöver.	  
International	  Administrative	  Board	  läser	  detta	  biennium	  Tecker,	  Meyer,	  Wintz	  &	  Crouch.	  The	  
will	  to	  govern	  well	  –	  knowledge,	  trust	  &	  nimbleness.	  Cathys	  ad-‐hoc	  grupp	  jobbar	  efter	  en	  
strategisk	  plan	  som	  kan	  sammanfattas	  med	  stegen:	  deMiniera	  SMART	  goals	  –	  knowledge	  –
nimbleness	  –	  checkpoint	  –	  trust.	  Att	  bygga	  förtroende	  är	  fundamentalt	  för	  DKG.

Riksmötet	  valde	  nytt	  AU	  för	  2020-‐2022	  som	  består	  av	  följande	  ledamöter
Anette	  Nyberg,	  My,	  ordf.
Charlotte	  Lindgren,	  Epsilon,	  vice	  ordf.	  
Maja	  Gaimer,	  My,	  sekreterare
Birgitta	  Johansson,	  Sigma,	  rikskassör
Marie-‐Louise	  Nordesjö,	  Epsilon,	  ledamot
Helga	  Skeidsvoll,	  Delta,	  past	  president

Förnyelsearbetet	  inom	  svenska	  DKG	  kommer	  att	  ske	  dels	  genom	  en	  ad-‐hoc	  kommitté	  som	  
skall	  arbeta	  med	  strategiskt	  tänkande	  och	  innovation	  och	  dels	  genom	  Informations-‐	  och	  
marknadskommitténs	  konkreta	  förslag	  på	  hur	  man	  använder	  podd,	  blogg	  och	  instagram	  för	  
att	  nå	  ut	  med	  vårt	  budskap.	  Förnyelsearbetet	  skall	  kopplas	  till	  det	  europeiska	  initiativet	  som	  
drivs	  av	  European	  Director	  och	  European	  Forum.	  Genom	  att	  Ewa	  är	  ordförande	  för	  European	  
Forum	  har	  den	  nya	  ad-‐hoc	  gruppen	  en	  direkt	  informationskanal	  till	  European	  Forum.	  

Det	  pedagogiska	  priset	  gick	  till	  Eva	  Ljung,	  Phi,	  som	  arbetar	  med	  natur	  och	  hälsa	  som	  t.ex	  
Gröna	  tråden,	  äventyrspedagogik,	  Gröna	  trådens	  friluftsliv,	  matlagning	  utomhus	  och	  vandring	  
med	  olika	  tema	  för	  de	  yngre.	  Hör	  om	  Evas	  erfarenheter	  på	  https://play.mdh.se/media/t/
0_z8pet6h9
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Tyvärr	  är	  coronasmittan	  fortfarande	  hög	  i	  Stockholm.	  Som	  ni	  sett	  av	  Ebbas	  utskick	  så	  Mlyttar	  vi	  
medlemsträffen	  i	  Bergianska	  trädgården	  till	  början	  av	  september.	  Detsamma	  gäller	  besöket	  
på	  Gustavsbergs	  porslinsfabrik	  men	  denna	  utMlykt	  Mlyttas	  till	  nästa	  vår.	  Varför	  kan	  man	  fråga	  
sig	  -‐	  jo	  för	  höstens	  tema	  blir	  ”Lärar-‐	  och	  elevperspektiv	  under	  Corona	  -‐	  Analys	  av	  
distansundervisningens	  följder”.	  Två	  virtuella	  föreläsningar	  ingår,	  en	  i	  mitten	  av	  oktober	  med	  
ett	  riksperspektiv	  och	  en	  i	  början	  av	  november	  med	  en	  internationell	  föreläsare.	  	  Sedan	  
avslutar	  vi	  hösten	  med	  en	  riktig	  fysisk	  julträff	  och	  hoppas	  på	  att	  den	  blir	  som	  traditionen	  
bjuder.	  Vi	  kommer	  också	  att	  återuppta	  strategin	  att	  bjuda	  in	  potentiella	  nya	  medlemmar	  till	  
en	  kväll	  kring	  språkstörningar,	  dvs	  fortsätta	  med	  den	  plan	  vi	  hade	  i	  mars	  2020	  strax	  innan	  
coronaepidemins	  utbrott.

För	  AU	  Alpha	  2020-‐2022
Ingrid	  Stjernquist,
Past	  President	  	  	  	  

PS.	  Den	  treåriga	  ympen	  av	  mitt	  favoritäpple,	  Makalös	  (eg	  Husmoder),	  blommar	  för	  första	  
gången	  i	  vår	  vilket	  är	  ett	  gott	  tecken.	  Äpplena	  kan	  väga	  upp	  till	  450g,	  så	  jag	  hoppas	  att	  det	  inte	  
blir	  någon	  frukt	  förrän	  trädet	  vuxit	  till	  sig.	  DS


